
 

 
  

Ribe, 20. november 2022.  

R E F E R A T  
 
Fra mødet den 17.11.2022 kl. 18:30 – seminarieHuset. 
 
Tilstede: Willi, Aksel, Lene, Gia, Allan, Dorthe og Signe 
Afbud: Lulu, Poul 
 

1. Godkendelse af dagsordenen 

Godkendt 
 

2. Nyt fra lokalområderne 
Lundgårdsvej, man har fået lovning på fjernvarme!  
Klostermarken, opfordring til os alle; kør en tur forbi og se de nye udstykninger! 
Bykernen, datoen for offentligt møde omkring kultursvampen er endnu ikke fastsat. 

 
3. Forslag om nedlæggelse af Ribe bybus 

Se vedhæftede uddrag af dagsorden til Plan & Byudviklingsudvalget. 
Vi mener man rammer en sårbar gruppe ved at nedlægge Ribe Bybus. Vores opfordring er, at man i 
stedet undersøger muligheden for at indskrænke tilbuddet. 
 

4. Formanden m.fl. orienterer 

      Henvendelse om seniorbofællesskab 

 Aksel deltager i møde med initiativtagerne 
      Fælleshuset i Lustrup/Damhus 

Lulu, Willi og flere holder møde med borgmesteren og Jacob Lose omkring lukning af den 
pulje, man har fået tilsagn om tilskud fra – efter selv at have skaffet en del af midlerne til 
et medborgerhus 

      Møde m. Klima & Miljøudv., 22.11. 15-17:30 seminarieHuset 

 Dorthe og Willi deltager, er der flere der er interesserede melder man sig selv til 
      Kontaktoplysningerne på hjemmesiden – phishing 

Vores mailadresser fjernes og der oprettes en kontaktformular på hjemmesiden – for at 
forhindre phishing 

      Høring om affald, 06.12. 
Signe sender kommentar omkring sortering af kartonner, hvorefter Willi formulerer et 

høringssvar 
      Høring om Vedvarende energianlæg, solceller og vindmøller, 27.11. 
 Willi sender et svar efter at have screenet materialet 
 

5. Hængere 
Trafikplanen – mødet i arbejdsgruppen 02.11. 
Belysning af cykelsti til Lustrup, besigtigelse ”til efteråret” 

 Jørgen Ahlquist har lovet at kigge på problemet, Willi rykker ham 
Trampesti, finde gamle aftaler frem og forhandle på ny med lodsejere, SG 
Områdefornyelse og Kulturhavnen – se nyhedsbrev 
 Man afventer ny lokalplan, forventet opstart 2024 
Bosætningsproblematikken – 22.09. en ”ikke-beslutning” 
Trafiksikker krydsning over A11, Vejdirektoratet – marts 2023 
Plan for Ribelund-området, Ikke i budget 2023 

Haulundvej, 2-minus 1-vej. Der er nu afsat midler til det i 2023. 
 
6. Eventuelt 
 
(Næste møde er julemødet 16.12. kl. 18:00, Hotel Ribe, Afbud senest 12.12. kl. 12.) 

AFBUD fra Lene og Allan til julemødet 

Willi flytter til Skovgade 
 
 
Referat Signe 


